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Protokół LI  sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 16 stycznia 2023 roku 

 

   Obrady pięćdziesiątej pierwszej sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej we Włoszczowie 

rozpoczęły się o godzinie 900 i trwały do godzinny 913. W obradach sesji uczestniczyło                  

13 radnych zgodnie z listą obecności ( nieobecni  radni: Czesław Młynarczyk, Krzysztof 

Suliga). 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

4. Marta Grabiec – Dyrektor OPS we Włoszczowie, 

5. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz .  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady pięćdziesiątej pierwszej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych i obrady                      

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Jerzego Wiśniewskiego .  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 13 głosów „za”, porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa 

na 2023 rok 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad.                                                                                                                                                                                                                     

Podjęcie uchwały: 

Do punktu 3  

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2023 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Dariusz Górski ( Skarbnik) – zgłosił poprawkę do projektu uchwały. Powiedział, że uchwała 

nie została ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego  w związku 

z powyższym w § 1. zostaje wykreślona treść (Dz. Urz. Woj. Św. z 2023 r. poz.). Dodał, iż          

w uchwale zwiększono plan dochodów i wydatków na 2023 rok o kwotę 314 160,00 zł. Środki 

przeznaczone zostaną  na wypłaty dodatku węglowego.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr LI/325/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włoszczowa na 2023 rok.  
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Do punktu 4  

 

Sprawy Różne  

 

Przewodniczący Rady- zwrócił się z prośbą do wiceprzewodniczącego Jerzego Wiśniewskiego, 

który reprezentuje  gminę Włoszczowa w Radzie Społecznej Powiatowego Szpitala we 

Włoszczowie aby porozmawiał  z dyrektorem w sprawie uporządkowania sposobu rejestracji 

pacjentów czyli wprowadzenia numerków oraz telefonicznego rejestrowania pacjentów.  

Jerzy Wiśniewski (Radny) – powiedział, że przewodniczący zgłaszał problem kilka miesięcy 

temu. Na posiedzeniu rady społecznej ZOZ, radny zgłosił problem. Po interwencji została 

wprowadzona i funkcjonuje  kolejność godzinowa – numerki  w poradni chirurgicznej                                                    

i dermatologicznej. Natomiast w  pozostałych poradniach nie wprowadzono z uwagi na to, że 

w poradni ogólnej system numerkowy nie sprawdziłby się gdyż przyjmowanoby mniej 

pacjentów. Dodał, że wprowadzenie sytemu kolejkowego w poradni ortopedycznej jest nie 

możliwe,  ponieważ zgłaszają się pacjenci po pilną pomoc w wyniku wypadku czy nagłego 

urazu oraz występują braki kadrowe wśród lekarzy. Na koniec radny dodał, że będą 

prowadzone rozmowy z dyrektorem  aby usprawnić  organizację  przyjęć pacjentów.  

Zbigniew Woldański ( Radny ) – poprosił także o dopilnowanie punktualności lekarzy                     

i  otwarcia przychodni.  

Anna Błaszczyk ( Radna) – powiedziała , że należy do Ośrodka Zdrowia Caritas i w ośrodku 

obowiązuje rejestracja telefoniczna na godzinę i nie ma żadnych problemów. Dodała, że 

ośrodek funkcjonuje rewelacyjnie i pacjenci są bardzo zadowoleni.   

Do punktu 5 
Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

pięćdziesiątej pierwszej  sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

 

     

      

Protokołowała                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej  

  

Monika Kozieł                                                              /-/ Grzegorz Dudkiewicz  

 

      

 


